

# 【安徽省滁州市】转发《中国科协办公厅 农业部办公厅等五部门关于开展 2017 年全国农民科学素质网络知识竞赛活动》的通知

知来源：滁州市农委官网

网址：<http://nw.chuzhou.gov.cn/6763120/35212908.html>



The screenshot shows the official website of the Chuzhou Municipal Agricultural Commission. The header features the organization's logo and name in large red characters. Below the header is a navigation menu with links for Home, Unit Overview, News, Party Discipline, Information Disclosure, Online Services, Government Interaction, and Survey Collection. The main content area displays a notice titled "转发《中国科协办公厅 农业部办公厅等五部门关于开展2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动》的通知". The notice includes the date (2017-07-05), author (Market Information Department), source (Chuzhou Municipal Agricultural Commission), and a reading count (21). The body of the notice addresses county-level agricultural commissions and requests them to organize local farmers and staff to participate in the competition by September 10th.

滁州市农业委员会

首页 单位概况 新闻动态 党务公开 信息公开 网上服务 政民互动 调查征集

首页 > 新闻动态 > 通知公告

## 转发《中国科协办公厅 农业部办公厅等五部门关于开展2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动》的通知

发布日期：2017-07-05 作者：市场信息科 来源：滁州市农业委员会 阅读：21次 字体：[大][中][小]

各县（市、区）农委：

根据省科协、省农委、省卫计委、省妇联、团省委《关于组织参加2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动的通知》（皖科协普秘〔2017〕27号）文件精神和相关要求，现将中国科协办公厅 农业部办公厅等五部门《关于开展2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动的通知》（科协办发普字〔2017〕18号）转发给你们，请各单位高度重视，积极组织动员本地农民和有关人员参加竞赛活动。并于9月10日前各县市区农委将参加竞赛人员名单报至市农委信息科。邮箱：